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Samenvatting 

Nieuwe Dorp is een nieuw woongebied in de buurt Dorp en de wijk Stadscentrum. In februari 

2022 zijn de eerste huizen opgeleverd. In totaal zijn 189 verschillende soorten woningen 

gebouwd. 

De gemeente wil weten hoe de bewoners de woonomgeving ervaren en mogelijke 

verbeterpunten inventariseren. Het projectenbureau heeft aan Onderzoek en Statistiek (O&S) 

gevraagd dit via een enquête in kaart te brengen. Hiervoor is een brief naar alle huishoudens 

gestuurd met een QR-code die toegang gaf tot een vragenlijst. De vragenlijst stond open van 

3 t/m 17 november 2023. De respons was 39%.  

 

Met een rapportcijfer kon de tevredenheid met de inrichting (gemiddeld 6,6) en de sociale 

samenhang van de buurt (gemiddeld 6,7) worden aangegeven. De waarderingen voor de 

sociale samenhang zijn meer gedifferentieerd dan die voor de inrichting van de buurt (vaker 

een onvoldoende en vaker een 8 of hoger). 

 

Verbeterpunten voor de inrichting liggen vooral op het terrein van parkeren en de ontsluiting 

van de buurt. Ook beter en/of meer groen, speelgelegenheden en winkels kunnen de 

tevredenheid met de woonomgeving doen verhogen. Mogelijkheden voor ontmoeting kunnen 

helpen om de sociale samenhang te vergroten waardoor meer bewoners het prettig vinden om 

in Nieuwe Dorp te wonen.  
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1. Onderzoeksverantwoording 

1.1. Inleiding 

Nieuwe Dorp is een nieuw woongebied in Zoetermeer op het voormalig Numico-terrein 

(Nutrihage) op de hoek van de Rokkeveenseweg en de Jan Steenlaan. Nieuwe Dorp is 

onderdeel van de buurt Dorp en de wijk Stadscentrum. In februari 2022 zijn de eerste huizen 

opgeleverd. In totaal zijn 189 woningen gebouwd: 96 rijwoningen, 24 twee-onder-een-

kapwoningen en 69 appartementen.  

 

De gemeente heeft meldingen gekregen van bewoners over de inrichting van de openbare 

ruimte en over de onderlinge contacten tussen bewoners. De gemeente wil graag breder 

weten wat de ervaringen zijn van de bewoners met hun woonomgeving en mogelijke 

verbeterpunten inventariseren. Het projectenbureau heeft aan Onderzoek en Statistiek (O&S) 

gevraagd dit via een enquête in kaart te brengen. 

1.2. Onderzoeksverantwoording 

O&S heeft een vragenlijst gemaakt die door de opdrachtgever is becommentarieerd. De 

definitieve vragenlijst is geprogrammeerd met het online-enquêteprogramma Enalyzer. Alle 

189 huishoudens in het Nieuwe Dorp zijn op 3 november 2023 per brief uitgenodigd om de 

vragenlijst in te vullen. Dat kon via een QR-code op de brief. Bewoners die de vragenlijst niet 

digitaal konden invullen of dat liever niet deden, hadden de mogelijkheid om de vragenlijst op 

papier aan te vragen. Ook werd de mogelijkheid gegeven om, in aanvulling op de vragenlijst, 

een persoonlijk gesprek met de gemeente aan te vragen. Van beide mogelijkheden is geen 

gebruik gemaakt. Op 20 november is de enquête gesloten. Er zijn 73 respondenten. Op basis 

van de 189 huishoudens is dat een respons van 39%. 

 

In de voorliggende rapportage worden de uitkomsten van de enquête gepresenteerd. In 

bijlage 1 staat de uitnodiging en in bijlage 2 de vragenlijst. Bijlage 3 geeft alle toelichtingen, 

ideeën en opmerkingen. 
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2. Uitkomsten 

2.1. Tevredenheid met de inrichting van de buurt 

Als eerste is aan de respondenten gevraagd om met een rapportcijfer hun tevredenheid met 

de inrichting van de buurt aan te geven. Door 15% wordt dit aspect met een vijf of lager 

(onvoldoende) gewaardeerd. Het grootste deel (64%) geeft de inrichting van de buurt een 6 of 

een 7. Bijna twee van de tien respondenten geven dit aspect een 8 of hoger (figuur 2.1).  

 

Figuur 2.1 Rapportcijfer voor de inrichting van de buurt (n=73) 

 

2.2. Tevredenheid met de sociale samenhang 

Vervolgens konden de respondenten met een rapportcijfer de tevredenheid met de sociale 

samenhang, ofwel het contact tussen buurtbewoners, aangeven. Bijna een kwart (23%) geeft 

dit aspect een onvoldoende. Vier op de tien geven de sociale samenhang een voldoende en 

ruim een derde (34%) geeft dit aspect een 8 of hoger (figuur 2.2).  

 

Figuur 2.2 Rapportcijfer voor de sociale samenhang (n=73) 

  
 

De gemiddelde rapportcijfers voor de inrichting van de buurt en de sociale samenhang zijn 

respectievelijk 6,6 en 6,7 (figuur 2.3). 

15%

64%

19%

1%

1 t/m 5 (onvoldoende) 6 of 7 (voldoende) 8 of hoger (goed) weet niet

23%

40%

34%

1%

1 t/m 5 (onvoldoende) 6 of 7 (voldoende) 8 of hoger (goed) weet niet
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Figuur 2.3 Gemiddeld rapportcijfer voor de inrichting van de buurt en de sociale samenhang (n=73)

 
 

Ter vergelijking: in de Stadspeiling wordt aan een representatieve steekproef van 

Zoetermeerders van 18 jaar en ouder gevraagd om hun directe woonomgeving met een 

rapportcijfer te waarderen. De uitkomsten zijn naar huishoudensniveau vertaald. In 2022 

gaven de huishoudens gemiddeld een 7,7. 

2.3. Tevredenheid in het geheel  

Om te achterhalen hoe tevreden de respondenten zijn met de woonomgeving in het geheel 

(inrichting van de buurt en de sociale samenhang samen) zijn de scores gecombineerd. 

Daarvoor zijn de rapportcijfers 1 t/m 5 (voldoende) samengenomen en ook de rapportcijfers 6 

t/m 10 (voldoende en goed). Vervolgens blijkt dat bijna een op de tien (9%) respondenten 

beide aspecten een onvoldoende geven. De ruime meerderheid geeft echter beide aspecten 

een voldoende of waardering goed (figuur 2.4). 

 

Figuur 2.4 Tevredenheid met de inrichting van de buurt en de sociale samenhang (n=71) 

 

2.4. Samenvatting toelichtingen 

De respondenten konden hun waarderingen toelichten. Uit de commentaren blijkt dat 

ontevredenheid met de inrichting van de buurt onder andere komt door parkeerproblemen. Er 

zijn te weinig parkeerplaatsen en er worden auto’s neergezet op plekken waar dat niet mag. 

Dit maakt de buurt onoverzichtelijk en gevaarlijk voor spelende kinderen. De toegangsweg 

naar Nieuwe Dorp zorgt voor zeer onveilige verkeerssituaties blijkt uit verschillende reacties. 

De parkeeroverlast geeft ook wrijvingen tussen bewoners. 
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Ook is er nog niet voldoende speelgelegenheid gerealiseerd. Lage rapportcijfers worden ook 

gegeven omdat het groen niet wordt onderhouden en afval niet wordt opgeruimd. Verder is er 

onvrede over de bereikbaarheid met het openbaar vervoer. Verder worden winkels gemist, 

zoals een supermarkt op loopafstand. De A12 zorgt voor geluidsoverlast. 

 

De inrichting van de buurt nodigt volgens een respondent niet uit om naar buiten te gaan en 

elkaar te ontmoeten. Een andere respondent zegt bijna nooit iemand te zien overdag buiten. 

Dit kan deels ontevredenheid over de sociale samenhang verklaren. Verschillende 

respondenten geven aan dat contact met medebewoners in het algemeen goed is. Overlast 

en ruzies worden door een kleine groep (kinderen) veroorzaakt. Alle toelichtingen staan in 

bijlage 5 uitgesplitst naar de mate van tevredenheid zoals in paragraaf 2.3 beschreven. 

2.5. Ideeën om de woonomgeving op te knappen 

De ideeën om de woonomgeving op te knappen sluiten aan op de punten in paragraaf 2.4. Zo 

wordt geadviseerd om meer parkeerplaatsen te realiseren en de toegangsweg naar Nieuwe 

Dorp voor zowel fietsers als auto’s aan te pakken en beter aan te laten sluiten op de rest van 

het stratennet in de wijk. Om de sociale samenhang te verbeteren, wordt voorgesteld om de 

mogelijkheden voor ontmoeting te vergroten. Bijvoorbeeld door bankjes en picknicktafels in 

het park en bij de speeltuintjes te plaatsen. Buurtbiebjes kunnen daar ook bij helpen. Een 

buurtfeest om de onderlinge contacten te versterken is ook genoemd.  

Ook zien respondenten graag meer groen, laadpalen en ondergrondse afvalcontainers in het 

gebied. Betere handhaving van regels zien veel respondenten als voorwaarde voor een fijne 

woonomgeving. Dan gaat het om bijvoorbeeld beter toezicht op loslopende honden en harde 

muziek, maar ook op regels die zijn opgenomen in de koopovereenkomsten. Alle ideeën staan 

in bijlage 5. 
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Bijlage 1: Uitnodiging 

 

Beste bewoner, 

 

Inmiddels woont u al een tijdje in Nieuwe Dorp. We hopen met veel woonplezier. 

De gemeente heeft een aantal meldingen van bewoners ontvangen welke gaan over de 

inrichting van de buurt en over de onderlinge contacten tussen buurtbewoners.  

Omdat wij graag willen weten wat uw ervaringen zijn over uw leefomgeving (zowel de 

inrichting van het openbaar gebied en de onderlinge contacten tussen buurtbewoners), vragen 

wij uw medewerking aan een korte vragenlijst. Ook informeren wij u graag over de subsidies 

die er zijn om uw buurt gezelliger te maken als u daar behoefte aan heeft.  

 

Vragenlijst 

Hieronder vindt u een QR-code met een directe link naar de vragenlijst. Het invullen kost 

minder dan 5 minuten. Uw antwoorden worden strikt vertrouwelijk behandeld en de uitkomsten 

zijn niet tot individuele personen te herleiden. U kunt de vragenlijst invullen tot 17 november. 

 

Kunt of wilt u de vragenlijst liever niet digitaal invullen? Dan kunt u de vragenlijst op papier 

aanvragen via projecten.pmv@zoetermeer.nl onder vermelding van ‘Aanvragen enquête 

Nieuwe Dorp. De vragenlijst zal bij u worden bezorgd. 

 

Gezelliger maken van de buurt 

De gemeente heeft verschillende subsidies beschikbaar voor uw buurt. Denk hierbij aan het 

opknappen van stukjes groen via de subsidie Opknappen van stukjes groen of een subsidie 

om de verbinding met andere buurtbewoners te verbeteren. Bijvoorbeeld met een 

buurtbarbecue of een andere sociale activiteit. Aan het eind van de vragenlijst (zie QR-code) 

wordt u doorgestuurd naar de webpagina van de gemeente over deze subsidie. 

 

Persoonlijk gesprek en vragen 

We danken u alvast hartelijk voor uw medewerking aan de vragenlijst. Heeft u vragen of 

behoefte aan een persoonlijk gesprek met de gemeente in aanvulling op deze vragenlijst? 

Dan kunt u contact opnemen met Susan Sengers van de gemeente via 

projecten.pmv@zoetermeer.nl. Vermeld bij het verzoek het onderwerp wat u graag zou willen 

bespreken. 

 

Kunt of wilt u dit liever niet digitaal, dan kunt u ook schriftelijk een reactie geven naar: 

Gemeente Zoetermeer, Postbus 15, 2700 AA Zoetermeer onder vermelding van ‘Enquête 

Nieuwe Dorp’. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mw. Karin Kampmeijer 

Projectmanager gemeente Zoetermeer 

 

 

  

mailto:projecten.pmv@zoetermeer.nl
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Bijlage 2: Vragenlijst 
 
 Welkom bij deze vragenlijst. Met de vragen krijgt u de kans om ons te vertellen wat u vindt van de 

inrichting van uw buurt en het contact tussen de buurtbewoners. Ook kunt u ons een idee geven 
om de woonomgeving op te knappen. 
 
Uw antwoorden worden strikt vertrouwelijk behandeld en de uitkomsten zijn niet te herleiden tot 
individuele personen. 
 
Alvast bedankt voor de medewerking! 

 

 
 We willen allereerst weten hoe tevreden u bent met het wonen in Nieuwe Dorp.  
   
1. Kunt u met een rapportcijfer aangeven hoe tevreden u bent met de woonomgeving 

(inrichting van de buurt)? 
 

  
 zeer ontevreden zeer tevreden weet niet 

oordeel 
 

               
  1 2 3 4 5 6 7 8 9 10  99  

     
 
2. En hoe tevreden u bent met de sociale samenhang (contact tussen buurtbewoners)?  

  
 zeer ontevreden zeer tevreden weet niet 

oordeel 
 

               
  1 2 3 4 5 6 7 8 9 10  99  

     

 
3. Uw eventuele toelichting:  

   

   

 

 

 
 De gemeente heeft budget om de omgeving in Nieuwe Dorp op te knappen en wil graag ideeën 

hiervoor horen. 
 

   
4. Heeft u een idee om uw woonomgeving op te knappen?  

  

   

   

 

 

 
 Dit waren de vragen. Als u een antwoord wilt aanpassen, kunt u met '<' terug naar de vragen. 

Mocht u nog opmerkingen hebben, dan kunt u deze hieronder kwijt. 
 
Als u op 'Einde enquête' klikt wordt u doorgestuurd naar informatie om uw wijk nog beter, leuker 
en mooier te maken. 
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Bijlage 3: Toelichtingen, ideeën en opmerkingen 

Waardering wonen in Nieuwe Dorp 

Inrichting van de buurt en contact tussen buurtbewoners = voldoende of goed 

• Buurt nodigt niet uit om naar buiten te gaan en elkaar te ontmoeten. Seizoen speelt nu geen 

factor want in de zomer was dat ook zo. Een heel groot nadeel is dat deze woning niet 

gebouwd is met elektrische laadpalen en dat helpt niet mee als mensen met elektrische 

auto’s willen komen (en ook niet dat wij elektrisch willen gaan rijden). 

• Buurtbewoners zijn aardig met een paar uitzonderingen. Stank overlast van de 

gemeentereiniging. Recycling plek zal handig zijn. 

• De afwerking van de wijk is er een van een lange adem en er zijn zeker nog verbeterpunten. 

De toegangswegen is er een van lapjes bestrating en mist allure voor de mooie wijk die 

erachter ligt! Ook het park is niet af en kan nog aangepakt worden! Ook m.b.t. de honden en 

het opruimen van de ontlasting van de beetjes! 

• De gemeente doet niets met meldingen die gedaan worden. Er komt wel een antwoord maar 

vaak niet op waarheid berust. Veel overlast van (honden) poep. Het duurt een eeuwigheid 

voordat de faciliteiten in de wijk worden gerealiseerd. Zo wachten we nog steeds op de 

speeltoestellen in de Anna Ruyschstraat. Die zijn ingetekend bij aangaan van de koop. Later 

is door de gemeente gecommuniceerd dat deze gebouwd gaan worden. Meerdere data 

gehad met als laatste augustus 2023. Er zijn reeds geen speeltoestellen gerealiseerd. Het 

stond de gemeente ook niet netjes dat er boetes werden uitgedeeld voor fout parkeren terwijl 

40% van de parkeerplekken niet was opgeleverd (wel alle huizen) Het heeft tot augustus 

2023 voordat alle rotzooi verwijderd was van de aannemer op acht parkeerplekken. Beetje 

raar als er iets parkeerproblemen zijn. Dit is ook echt een groot manco aan de wijk. 

• De inrichting van het aantal parkeerplekken is een probleem. Doordat er bij de 

appartementen ieder maar één plek heeft gaat men in de woonwijk parkeren, waardoor de 

bewoners van de rijtjeswoningen maar langs de stoep parkeren wat chaos mee brengt door 

te smalle ruimtes voor o.a. busjes en ook oogt het heel druk, geen overzicht. 

• De wijk is nieuw dus nog een beetje kaal. 

• Directe buurtbewoners dik tevreden, maar er zijn ook stukjes met onderlinge ruzies. Ook is 

het vervelend dat er soms geen rekening wordt gehouden in de zomermaanden met harde 

muziek dat soms te lang doorgaat. Daarnaast vind ik het jammer dat in het oude dorp nog 

altijd de houtkachel aangaat en dat wij in het nieuwbouw hinder ondervinden hiervan via de 

luchtventilatie en deze dus uitgezet moet worden. Ik vind het vreemd dat er nog geen 

regelgeving is voor wat betreft windsterkte en richting in combinatie met houtkachels in 

Zoetermeer. Dat is niet meer van deze tijd. 

• Door één bepaald gezin wordt de buurt wel geterroriseerd (vooral gezinnen met kinderen) 

lees; Belletje lellen en tegen deuren trappen tot expres met ballen tegen de auto's schoppen, 

stenen gooien, kinderen bij hun keel pakken en keihard met elektrische step over de stoepen 

door de straten. 

• Erg op zichzelf en diverse culturen geeft uiteindelijk problemen. 

• Geen openbaar vervoer in de buurt. De bus die er reed, rijdt niet meer. De RandstadRail en 

station zijn niet op loopafstand. Groen wordt niet goed verzorgd. Hangt er een beetje 

belabberd bij. Sloot wordt ook niet goed bijgehouden. Speelgelegenheid voor de kinderen is 

nog niet gebouwd. Weinig parkeergelegenheid. Winkelcentra of een supermarkt op 

loopafstand zou fijn zijn. 

• Geen speeltuin/kinderboerderij of parkje op loopafstand. Oranjelaan, Karel Doormanlaan ziet 

eruit als 20 jaar geleden. Is gewoon lelijk, grijs, druk. Toe aan vernieuwing. Winkels op 

loopafstand zijn toe aan renovatie. 

• Goed contact met de buren. 

• Groen kan beter. Buren vertonen asociaal gedrag. 
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• Het is zonde dat er zo weinig parkeerplaatsen zijn. De straten staan vol geparkeerd wat er 

niet uitziet en je dagelijks tegen auto’s aan kijkt ondanks wij bijvoorbeeld een vrij uitzicht 

hebben. Maar je hebt geen keuze want je kan nergens parkeren. Daarnaast is het helemaal 

triest dat er door handhaving bekeuringen worden gegeven als er iemand een keer verkeerd 

staat (omdat er nergens plek is) en dat er niet eerst een waarschuwing gegeven wordt, 

omdat dit hoogstwaarschijnlijk niet expres zo is gedaan. Hier mag de gemeente echt nog wel 

aandacht aan besteden en mee denken in het meer creëren van parkeerplaatsen. 

• Het ontbreekt nog aan een aantal speeltoestellen die in het project Nieuwe Dorp 

verwezenlijkt zouden worden. Goed contact. Soms vliegen de scheldwoorden over straat. 

Echter beperkt zich dit tot specifieke kinderen. 

• Ik ben erg blij met het vele groen en de ruime voorziening in parkeerplekken. 

• Ik vind de speelmogelijkheden voor de kinderen minimaal. 

• In onze blok gaat men goed met elkaar om. 

• Jammer dat er te weinig parkeerplekken zijn gemaakt buiten de straten van de rijtjes huizen. 

Hierdoor parkeert iedereen op de weg in de straat. Hierdoor gaat het dorpsgevoel weg en 

kunnen de kinderen niet lekker fietsen door de straat. Het is te onoverzichtelijk en hierdoor 

gevaarlijk. Zeker omdat de auto’s ondanks de verkeersdrempel voorbij deze drempel als 

idioten rijden. Het is wachten op een ongeluk. Oplossing, parkeerverbod aan de straatkant 

zodat iedereen in een parkeervak parkeert. 

• Meer parkeerplekken, openbaar vervoer in de buurt en tenminste een supermarkt in de 

buurt. Groen beter verzorgt dient te worden. 

• Niet alle buren zijn sociaal. Maar mijn naaste buren zijn heel vriendelijk. 

• Parkeergelegenheid is beperkt. De plek is slecht te bereiken met het openbaar vervoer. 

• Prima en voldoende contact met medebewoners. 

• Qua inrichting van de buurt: ongelofelijk dat erna bijna een jaar nog geen gesloten 

afvalcontainers voor de appartementen zijn. Makkelijk wordt de schuld naar Stedin 

geschoven, maar een jaar is wel erg lang. 

• Veel te weinig parkeerplaatsen waardoor straten vol staan met auto’s. Dit geeft een slechte 

doorgang en straalt geen rust uit. Ook de speeltuin bij het water is zeer teleurstellend. Wij 

hadden daar op zijn minst een glijbaan en/of draaitoestel verwacht. De scheiding tussen het 

kantoorpand en de wijk is zeer slecht, de beplantingen zijn het hele jaar door uitgedroogd en 

onvoldoende beschut. Er lopen continue personen door de beplantingen heen richting het 

kantoor terrein en andersom, dit gaat ten koste van de privacy van de woonwijk en kan zelfs 

een onveilig gevoel geven. Er mag echt een betere scheiding komen. Gemeentelijke 

beplantingen mogen beter worden onderhouden, het onkruid tussen stoeptegels halen 

bewoners weg terwijl de stoep geen eigendom is van de bewoners. 

• Vergeleken met andere wijken, bijvoorbeeld Rokkeveen, zijn er maar weinig bomen in de 

buurt. Ook het aanbod speeltoestellen is laag. Het aangelegde grasveld heeft last van krimp, 

de stroken gras zijn geslonken met een slechte grasmat tot gevolg. Met de buren een prima 

contact, al zijn er nogal wat mensen met verschillende normen en waarden. Denk 

bijvoorbeeld aan vandalisme van groen, muziekoverlast en hoe men over parkeren denkt. 

• Vuilbakken staan op de openbare stoep. 

• We kennen elkaar nog niet allemaal. 

• We wonen in een appartement en de sfeer is prima. 

• Weinig contact meer buren. Mensen blijven op afstand. 

• Weinig contact met buurt, wel heel leuk Halloweenfeest! Politiemelding moeten maken 

wegens geluidsoverlast achterbuurman. Verder geen probleem en prima contact met eigen 

buurtjes. Hoor vooral over onrust via via en facebookgroep, maar zelf niks van gemerkt. 

• Wij wonen in het midden van een rijtjeshuis. De vlinderstruiken zijn erg mooi, maar het is 

super vervelend dat er niet is nagedacht over een pad, voor de huizen in het midden. 

Iedereen moet er omheen lopen. Wat er nu gebeurd is dat iedereen door het zand loopt, met 
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als gevolg dat er in het midden geen struiken groeien en soms het huis weer vol ligt met 

zand als bezorgers erdoorheen gaan (bezorging van grote meubelen). Vooral met regen 

echt de hel! Wij zouden echt heel graag een klein padje willen in het midden, zodat we 

gewoon naar de overkant kunnen lopen en/of bezorgers niet door de struiken gaan lopen. 

 
Inrichting van de buurt = voldoende of goed / contact tussen buurtbewoners = 
onvoldoende 

• Er zijn een aantal buurtgenoten, waaronder ook hun kinderen, die het verpesten voor de rest 

van de wijk. 

• Fijn dat de buurt een beetje vorm krijgt en de speeltuintjes zijn aangelegd. Er zijn wel 

verschillende punten die we graag nog verbeterd zouden zien. 

• Heel snel burenruzies. Mensen kunnen niks hebben van een ander en klagen een hoop over 

allerlei onzin. 

• Ik zie bijna nooit iemand overdag buiten. En dan groet men elkaar amper. 

• Mooi nieuwbouw, maar wel eenzaam, geen contact met buren. 

• We hebben er niet persoonlijk last van, maar vanuit de groepsapp en Facebookgroep 

merken we wel haat en nijd tussen buurtbewoners. De berichten naar elkaar zijn fel en 

kinderachtig. Vaak is de oorzaak wel iets waarvan ik begrijp dat men daar boos om kan 

worden. Auto’s die verkeerd geparkeerd staan of kinderen die te dicht bij de auto’s spelen. 

Maar de manier waarop dat wordt uitgesproken naar elkaar is soms echt idioot. Loop 

gewoon even bij elkaar langs i.p.v. alles via WhatsApp / Facebook te doen. 

• Weinig contact buiten hallo en dag. 

• Weinig contact onderling en vooral contact over vervelende zaken zoals overlast. Omgeving 

is nog kaal, regelmatig stankoverlast (van het gemaal) en honden poepen en plassen in 

kinderspeelruimte. 

• Weinig contact. 

• Wonen aantal asso's met kinderen die de boel terroriseren waar niks mee gedaan wordt. 

 
Inrichting van de buurt = onvoldoende / contact tussen buurtbewoners = voldoende of 
goed 

• De speelgelegenheden zijn te veel gefocust aan één zijde van de wijk. Aan de kantoorkant 

zijde zou een speelgelegenheid komen. Hier staat enkel een boomstam met wat paaltjes. 

Mijn dochter heeft zich de eerste dag al verwond hieraan. Geen veilige speelplek en zeker 

ook niet uitnodigend. Parkeren in de wijk is een groot drama. toen wij ons huis kochten werd 

ons gezegd dat parkeren aan de stoep niet toegestaan zou zijn. De straten zouden hier te 

smal voor zijn. Wij hebben (wanneer er geen auto’s staan) prachtig uitzicht. Het woonplezier 

wordt ontnomen wanneer er wederom tal van auto’s aan de stoep (moeten) staan, wegens 

het ontbreken van voldoende parkeergelegenheid. 

• Gebrek aan openbaar vervoer. Aansluiting op bestaande infrastructuur (Rokkeveenseweg) 

voor fietsers ontbreekt. Te veel verkeert rijdende vrachtwagens op deze weg door ontbreken 

goede bewegwijzering. 

• Geen tot weinig beplanting rondom het appartementengebouw Mondriaan. Dit i.t.t. de rest 

van de wijk. 

• Over het algemeen gaat dit prima. Er is alleen één gezin met wat ontspoorde kinderen die 

de rest van de buurt/kinderen op een zeer vervelende manier benaderd, pest, bedreigd. 

• We wonen in een leuke gezellige wijk. Er zijn wel geregeld problemen met de kinderen van 

enkele huishouden dat problemen geeft in de wijk. Gelukkig hebben wij daar weinig last van 

maar we spreken buren die daar wel last van hebben. Dat is erg jammer. Het is jammer dat 

er geen rekening gehouden is met het aantal auto's dat gaat parkeren in de wijk waardoor er 

nu continu parkeerproblemen zijn. Dit is echt een serieus probleem. De straten staan vol 

waardoor je al gauw aan de andere kant van de wijk moet parkeren om een plekje te krijgen. 

Maar dit is lastig met een baby en boodschappen. Hier moet echt een oplossing voor komen. 
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De speelgebieden voor de kinderen zijn echt heel saai, een paar boomstammen maakt het 

geen speelgebied. Waar zijn de rekstokken, een normale schommel, een hoge glijbaan. Het 

parkje maakt een leuk rondje voor het lopen met de hond. Maar het hondenterrein dat 

gemaakt is, is te belachelijk voor woorden. De honden moeten spelen op een steile helling 

tussen de prikkelplanten. Daarbij heb ik het nog niet over de goedkope oplossing van de 

omheining wat waarschijnlijk binnen no time kapot is. In de tijd dat we hier wonen zijn ook al 

meerdere stratenmakers bezig geweest. Op dit moment hebben we nog steeds te maken 

met kuilen waardoor er op meerdere plekken waterplassen liggen. De afwatering bij het 

parkje zorgt voor modderstromingen van boven naar beneden. Hierdoor is het pad ook 

geregeld een modderpad. Bij het beplanten van de groengebieden is er ook gras gezaaid. 

Helaas is dit op meerdere plekken tussen de straattegels terecht gekomen waardoor er nu 

wildgroei is aan gras tussen de tegels. Ook groeit er veel onkruid tussen de tegels. Ook in 

het parkje zijn veel onkruid planten te vinden zoals distels. Wandelen met kleine kinderen 

doe je liever niet als er aan weerszijden prikkelplanten staan. Er zijn beukenhaagjes geplant 

bij de huizen, appartementen en kantoorpand maar daarvan zijn er al meerdere boompjes 

dood. Worden deze vervangen? Is de gemeente nu ons aanspreekpunt i.p.v. Ten Brinke? 

We hebben slechte ervaringen met Ten Brinke. Wat een slecht bedrijf is dit. Niet mee te 

praten. Komt afspraken/beloftes niet na. Zoals meer parkeergelegenheid zouden ze 

verzorgen. Heel veel problemen hebben wij en meerdere buren gehad met deze partij. Dat 

heeft veel plezier van het wonen in deze wijk weggenomen. Dat is erg jammer. Hopelijk 

neemt u de bovenstaande punten serieus in behandeling en wordt er iets gedaan aan deze 

punten. Alvast bedankt. 

 
Inrichting van de buurt en contact tussen buurtbewoners = onvoldoende 

• Er is een groot parkeerprobleem. Vooral op de Maria van Oosterwijckstraat. Mensen 

parkeren nu in de straat langs het voetpad voor hun deur. Bezorgwagens kunnen er moeilijk 

langs en beschadigen de wagens. 

• Er ontbreken openbare videocamera’s voor de veiligheid. Iedereen leeft voor zich, dit op 

basis van ruim 1,5 jaar woonervaring. 

• Het is belangrijk om de inrichting van de wijk, met name de groenvoorziening en 

speelvoorzieningen, te evalueren en wat mij betreft aan te passen of (gedeeltelijk) opnieuw 

in te richten. De huidige inrichting is niet passend voor de wijk, voldoet onvoldoende aan de 

wensen, voldoet niet aan het plan waarmee het verkocht is aan ons, is praktisch gezien 

ongunstig ingericht, is onvoldoende toegankelijk. Wat betreft de paden en het groen; de 

afvoer van regenwater is onvoldoende, het gras is niet goed aangelegd. En zo kan ik nog 

wel even doorgaan. Ik heb een hele lijst met klachten en suggesties. Ten Brinke houdt zich 

niet aan afspraken en stuurt waardeloze aannemers naar de wijk om de boel te repareren. 

Deze aannemers laten eerder een spoor van vernieling achter, dan dat ze dingen repareren. 

Laten we ook vooral de situatie van de toegangsweg, de Rokkeveenseweg, niet vergeten. Er 

is dagelijks sprake van zeer onveilige verkeerssituaties. Wat betreft de sociale omgang: wij 

hebben erg leuk contact met de bewoners uit onze straat en de bewoners van de 

aangrenzende straten van het ‘oude’ dorp. In de rest van de wijk zou ik de sociale omgang 

niet optimaal noemen. Maar dat heeft meer te maken met het gedrag van mensen dan met 

de inrichting van de wijk. 

• Te weinig parkeerplaatsen, ook voor elektrische auto’s waardoor iedereen ‘op straat’ moet 

parkeren. En het is een nieuwe wijk, sommigen zijn nog bezig met hun tuin o.i.d. aan te 

leggen, spullen net een week geleverd en zonder dat sommige buren face 2 face navragen 

hoe het zit en wanneer de spullen weggaan of maken ze een melding waardoor handhaving 

langskomt. Communicatieangst onder sommige buren. De spullen staan op een openbare 

weg waar normaal auto’s parkeren omdat er geen genoeg parkeerplaatsen zijn, maar een 

niet-parkeerplaats opeisen om te kunnen parkeren? En met andere buren goed contact 

verder geen problemen. 
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• Ten eerste is er maar één weg richting de wijk! Er moet nog een ingang de wijk in! Voordat 

je de wijk in gaat is het asfalt van zeer matige kwaliteit. Ook op dat asfalt rijden veel fietsers 

die op de weg rijden en niet op het fietspad dat beschikbaar is. Daarnaast zit er nog steeds, 

na een jaar bij ons huis één tegel van een verkeerde kleur! Dit wordt maar niet vervangen 

voor de juiste. De hegjes die zijn gepland doen het vrij slecht! Ook zou in ons contract staan 

dat dat verplicht is. Maar er zijn te veel huizen die zich er niet aan houden. Er wordt veel vuil 

op de stoep gegooid, plastic, peuken en hondenpoep! Daarnaast is er super veel onkruid 

tussen de tegels. Ook het aanzicht van de appartementen ziet er niet uit! Daarnaast is de 

sloot die ertussen ligt rommelig! Er zijn hier ook veel meeuwen en duiven die de wijk enorm 

verstoren! Daarnaast zijn er nog steeds veel ratten bij de ingang van de wijk! Ook is er nog 

steeds te weinig parkeerplaatsen! Daarnaast lopen veel buren door de tuintjes heen waar de 

vlinder struiken zijn gepland! Ook houdt niet iedereen zich aan de toegewezen afval plaats. 

Op sommige plekken zijn er heel veel containers. Terwijl dit is verdeeld! 

• Veel pest gedrag tussen buren. 

 
Overig 

• Ik zit aan de ingang van het nieuwe dorp, bij de appartementenbewoners is oké. 

Ideeën om de woonomgeving op te knappen 

• Afvalcontainers zijn alleen beschikbaar voor restafval. Overige containers zijn al ruim een 

jaar niet in gebruik voor groen, papier en plastic afval. Veel vrachtverkeer over de 

Rokkeveenseweg t.b.v. het AZC. Dit leidt tot gevaarlijke situaties voor fietsers, bromfietsen, 

die gebruik maken van de fietstunnel onder de A12. Er is een alternatieve route beschikbaar 

door het industriegebied Rokkehage. Deze wordt echter met borden niet duidelijk 

aangegeven. 

• Als we Nieuwe Dorp uitrijden en op de Rokkeveenseweg draaien richting de Karel 

Doormanlaan, staan aan de rechterzijde ontzettend vaak auto's geparkeerd! Dit is gewoon 

een tweebaansweg en heeft al meerdere keren voor gevaarlijke situaties gezorgd. Zeker in 

combinatie met de fietsers die daar fietsen. Het is een onlogische plek om je auto neer te 

zetten en het is vreselijk storend. Als er tegenliggers zijn kunnen wij vanuit de wijk dus niet 

langs en andersom ook. Een parkeerverbod zou echt heel fijn zijn! Je auto parkeren gewoon 

midden op de straat bij een kruispunt in de buurt, is sowieso erg vreemd. 

• Beplanting bij appartementengebouw Mondriaan. 

• Beter toezicht op loslopende honden. Veel honden worden uitgelaten, overal ligt poep. Ook 

in en rondom de speeltuin. Honden gedeelte in het parkje wordt niet gebruikt. Duidelijker 

aangeven Ingang van de wijk kan opgeknapt worden. Fietspad is helemaal hobbelig. 

Fietsers fietsen op de straat i.p.v. fietspad. Auto’s van de bedrijven bij de ingang parkeren op 

de stoep en straat. Erg onveilig. Zeker met het vele schoolgaande verkeer 

• Betere parkeergelegenheid vooral bij de Maria van Oosterwijckstraat. Een bankje bij de 

speeltuin i.p.v. tussen de speeltuinen in kan ook handig zijn als je kinderen onder toezicht in 

de speeltuin aan het spelen zijn. 

• Betere verlichting en winkels omgeving. 

• Bredere parkeerplekken. Handhaving op de losse honden uitlaat. Ondergrondse containers. 

Meer bomen en planten in het parkje. 

• Buurtfeest, meer kennismaken met de buren, mogelijkheid om iets samen leuks te doen. 

• De aangelegde heeft nog aandacht nodig! Dit is geplant in een warme periode en niet alles 

is aangeslagen! Het park geld hetzelfde voor, veel onkruid en mist een bankje op de top in 

het parkje tevens moet er voor een opruimplicht voor de hondenpoep worden gepleit! De 

wandelpaden liggen vol! Ook de Rokkeveenseweg weg en het fietspad aldaar dient 

aandacht te hebben, verkeersveiligheid! Je kunt niet uit de wijk recht door het fietspad op. 
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Fietsers rijden op de rijbaan en fietspad. Kortom is allemaal niet duidelijk! Jammer dat de 

wijk zo’n toegangsweg heeft, daar dient ook aandacht voor te komen! 

• De beukenhaag langs de parkeerplaats tussen de appartementen van de Margaretha 

Havermanstraat en de Maria Oosterwijkstraat tijdelijk beschermen tegen fietsers. 

• De containerplaatsen voor de twee-onder-een-kapwoning zijn niet voldoende duidelijk. Ik zie 

containers op de verkeerde plekken. Daarnaast is er bij Margaretha Havermanstraat 123 

geen containertegel geplaatst. Ook zie ik graag handhaving voor autoparkeerplaatsen. Ik zie 

met regelmaat een grote bus geparkeerd die volgens mij voor werk en privé wordt gebruikt, 

maar niet als gewone auto wordt betaald voor wegenwacht. Volgens mij is deze veel te groot 

en is het eigenlijk bus met camper inrichting. Handhaving kan hier veel beter toezicht op 

houden. Er zijn hier gewoon parkeerplekken voor in Zoetermeer en dat is niet bij ons in de 

wijk waar al te weinig parkeerplaatsen zijn. 

• De speeltuin vervangen aan de zijde van het water bij het kantoor. Tevens afzetting van de 

speeltuinen vanwege de ontlasting van honden. Mensen uit het oude dorp ruimen nooit de 

ontlasting op van hun honden. Meerdere malen aanvaring gehad met mensen nadat ik ze 

verzocht had de ontlasting op te ruimen. Dit doen zij niet omdat ze vinden dat de plek waar 

zij altijd hun hond uitlieten ontnomen is door het plaatsen van de nieuwbouwwijk. 

• Doe a.u.b. wat aan de verkeerssituatie: deze is onveilig door heel druk en onlogisch fietspad. 

Grote vrachtwagens die Rokkehage in of uit willen. Kan de Rokkeveenseweg vanaf het 

kruispunt Karel Doormanlaan woonerf worden? Met verbod voor vrachtwagens! 

• Een AED in de wijk, betere verlichting, meer bomen bij parkeerplaats Mondriaan, 

fietsrekken. 

• Er is een groot parkeerprobleem. Vooral op de Maria van Oosterwijckstraat. De 

parkeervakken hadden niet parallel langs de wijkinrit gemoeten. Dan hadden we veel meer 

plek gehad. Ook de grote plantenbakken tegen het park aan hadden beter als 

parkeerplekken ingericht kunnen worden. We hebben al een parkje met veel groen. 

• Er mag vaker handhaving / politie surveilleren in de avonduren. Het asielzoekerscentrum is 

hier vlak naast en onlangs zijn er auto inbraken geweest in de wijk. Graag het 

veiligheidsgevoel omhoog brengen. Dit is een wijk met jonge gezinnen. 

• Geen uitlaatgebied rondom speeltuinen deze worden nu vol gepoept door honden van oude 

dorp, opruimplicht borden. 

• Gezellige struikjes aanleggen. 

• Het is een nieuw aangelegde wijk dus alles is prachtig inmiddels. 

• Het zou fijn zijn als er handhaving komt voor de honden die niet aan de lijn zitten en daarbij 

het opruimen van hun poep. Het ligt vol met poep in het park en zelfs in de speeltuintjes van 

onze kinderen. Wat is de bedoeling van die hekken in het parkje? Is dat niet om de honden 

daarin los te laten? Zet een bankje in dat gebied voor de eigenaren en een bord dat de 

honden alleen daar los mogen lopen. Mijn kind is al een keer bijna gebeten door een losse 

hond, ik hoop dit nooit echt mee te hoeven maken door een hond van een ander! 

• Hogere ratio parkeerplaatsen per bewoner verlichting brandgang. 

• Ik denk dat een buurtbarbecue of ander sociale activiteit geen slecht idee is. Immers zijn de 

huizen tijdens corona gebouwd en opgeleverd, dus we hebben nooit tegelijk een kijkdag 

gehad en kennis gemaakt. En natuurlijk kunnen we dat op eigen initiatief doen, maar eerlijk 

gezegd is daar misschien wel een schopje van iemand anders voor nodig om dat 

daadwerkelijk te realiseren. 

• Ik heb heel veel ideeën. Te veel om hier in te vullen. Maar kom gerust nog een keer langs 

voor een bak koffie en een vervolggesprek. 

• Ik mis ondergrondse containers voor eengezinswoning. 

• Ik vind voor een compleet aangelegd stuk waarbij veel jonge gezinnen wonen de 

speelgelegenheden erg karig. Er is bij het speelveld nog genoeg ruimte voor een 

speeltoestel. Daarbij is de locatie van het mini glijbaantje niet ideaal. Deze staat volop in de 
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zon en wordt veel te warm. En er groeit veel onkruid omheen. Mis bankje voor ouders om te 

zitten bij de speeltuin. Parkeerverbod in de straten op de weg. Auto’s laten parkeren in 

parkeervakken dit zorgt voor een veiligere kindvriendelijke wijk. 

• Ik zou graag zien dat het trapveld opnieuw wordt aangepakt. De graszoden lijken te zijn 

gekrompen. En dus overal modderstukken in het veld. 

• Kastjes om boeken in te zetten (buurtbiebjes). 

• Maak het park een stuk mooier! Het ziet er totaal niet uit! Daarnaast is de sloot tussen de 

huizen en de flat appartementen een rommeltje! Ook doen veel groene hagen en de hegjes 

voor de huizen het slecht! Daarnaast zijn er hele hoge bomen die schuin staan! Een paar 

stormen verder en die vallen om! Afgelopen storm ook een boom omgewaaid! 

• Makkelijker berijdbaar milieustation om plastic en karton weg te brengen. Entree van de wijk 

moet even goed gekeken (Rokkeveenseweg) richting tunnel. Fietsers fietsen overal, en 

stoepen richting industrieterrein zijn niet in orde, hier moet meerdere keren oversteken. 

• Meer bomen en planten plaatsen dan tot nu toe is gedaan. In het park maar ook de 

groenstroken als je de wijk in rijdt. 

• Meer en leukere speelgelegenheden. Er zijn veel kinderen in de wijk, ook vanaf oude dorp. 

Bijvoorbeeld hoe de speelgelegenheid in nieuwbouw Waddinxveen is gemaakt. 

• Meer en uitgebreidere speeltuinen in de buurt op loopafstand ook richting het bestaande 

(oude) dorp. Maak een voet/fietsbrug op de oude voetgangersbrug, richting de Jan 

Steenlaan t.h.v. Paulus Potterlaan. Zet een laag hek om de zandbak bij de speeltoestellen, 

dit i.v.m. hondenpoep. Zet enkele bomen neer langs het nieuwefietspad richting de Jan 

Steenlaan om de garageboxen van de Jan Steenlaan uit het zicht te halen. Ga handhaven 

op de aangezichten in de wijk. Vele tuinen (voor/ zij/ achter) houden zich niet aan de regels 

omtrent de groene haag die verplicht is jaren te handhaven. Hier staat ook een boete voor 

opgenomen in de koopovereenkomst. De wijk ziet er minder mooi uit doordat men nu een 

loopje neemt met de regels. Zet je als gemeente in om meer te doen tegen houtstook in de 

oude wijken. Dit komt de luchtkwaliteit in de stad ten goede én zorgt voor minder 

stankoverlast in Nieuwe Dorp. 

• Meer groen aanleggen, meer parkeergelegenheid. 

• Meer groen, meer hoge bomen langs park geluidswand snelweg voor meer zuivering van de 

uitlaatgassen en misschien houdt het net wat meer geluid tegen. 

• Meer groen. Betere speelvoorzieningen, want dat is nu weinig. 

• Meer groen. Vaker onderhoud groenvoorziening. 

• Meer investeren in de groenstukken. 

• Meer laadpalen. 

• Meer letten op opruimplicht hondenpoep rondom het meertje in de wijk. Parkeervakken 

markeren voor de stoep in de straat; een heleboel auto's gebruiken 1,5 parkeerplaats door 

heel veel ruimte ertussen te houden. Hierdoor zijn er standaard te weinig parkeerplaatsen. 

• Meer parkeergelegenheden creëren en zorgen voor een goede verbinding met het openbaar 

vervoer. Ook zijn meer speeltoestellen voor kinderen een goede aanvulling. 

• Meer parkeergelegenheid, duidelijkere straataanduiding (veel bedrijven rijden nog het 

appartementencomplex binnen i.p.v. de wijk). Bankjes bij de speelgelegenheden. Meer 

speeltoestellen voor kleinere kinderen (2-3 jaar). 

• Meer parkeergelegenheid. 

• Meer parkeerplaatsen maken tussen de Maria van Oosterwijckstraat 21 t/m 25. Dit is door 

diverse bewoners al aangekaart. Het looppad langs het kantoor richting het water had 

gebruikt kunnen worden voor parkeerplaatsen voor file parkeren. Dit creëert meer ruimte en 

straalt meer rust uit in de straten waar het nu vol staat met auto’s. Pakketbezorgers en 

vuilniswagen moeten nu half op de stoep rijden omdat ze er anders niet door kunnen. Wat 

meer bloemen in de wijk planten zodat er kleur ontstaat en betere speeltoestellen voor de 

kinderen bij het water. Ook missen wij bankjes bij het water waar je kunt zitten om te 
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genieten van het water en de natuur. Wel zijn de hondendrollen op de looproute aan het 

water erg vervelend. Ik heb onlangs op de looproute gelopen met de kinderwagen en heb 

door een hondendrol gereden. Wellicht wat zakjes hangen aan de prullenbakken? 

• Meer parkeerplaatsen om het gezeur tussen buren te voorkomen. 

• Meer parkeerplaatsen, afvalcontainer voor PMD in Nieuwe Dorp. 

• Meer parkeerplaatsen. 

• Meer parkeerplaatsen. 

• Meer parkeerplaatsen. Dat zou het uitzicht in de straten verbeteren. Nu is elke straat vol met 

auto’s. Speeltuin voor de kinderen is erg minimaal, meer toestellen? Daarnaast zijn de 

stoepen erg hoog waardoor het water niet wegstroomt tussen dat stukje rand van onze 

voortuinen en stoep. 

• Meer parkeerplaatsen. We kunnen zelden in de wijk zelf parkeren. Containers voor plastic 

en papier. Nu is dat net te ver weg. En je hebt aan de kant van de snelweg een leuk watertje 

en wandelpaadje. Wat picknicktafels daar zou leuk zijn. Ook zijn de vlinderstruiken gek over 

de wijk verdeeld. Aan de ene kant richting de speeltuin zitten ze te dicht op elkaar en aan de 

kant van de “ingang” zijn het er te weinig. Lijkt een beetje alsof ze in het begin te enthousiast 

zijn geplant en men op het eind dacht: “shoot, nu zijn ze op”. Verder ben ik al erg tevreden. 

• Meer parkeerplekken meer groen winkelcentra in de buurt meer kinderspeelplekken. 

• Meer parkeerplekken realiseren. 

• Meer parkeerplekken. 

• Meer planten en bomen en ondergrondse containers plaatsen. 

• Meer speel voor kinderen. Hondenuitlaatplek verkleinen, duidelijke borden waar honden 

zonder lijn mogen lopen. Meer prullenbakken langs de wandelroute. Voor de veiligheid 

verlichting in de hondenuitlaatpark. 

• Meer speeltoestellen! 

• Meer speelvoorzieningen voor jonge kinderen. De twee mega plantenbakken voor het water 

had wat mij betreft beter een grote speeltuin mogen zijn. Ik moet nu de wijk uit om naar een 

leuke speeltuin te gaan met mijn kinderen. 

• Meer supermarkt in de buurt. 

• Met klem wil ik de gemeente verzoeken om spoedig de verkeerssituatie aan te pakken bij de 

uitgang van de wijk richting de Rokkeveenseweg. Fietsers komende vanaf de Karel 

Doormanlaan slaan rechtsaf en blijven tot aan de tunnel op de weg rijden, de 

kanalisatiestrepen waarmee zij naar het fietspad woorden gedirigeerd worden genegeerd. 

Creëer een duidelijke fietsroute die de fietsers naar het fietspad dirigeren, het is al eens 

misgegaan met een aanrijding en het gaat dagelijks bijna mis! Oude gewoontes lijken het mij 

van mensen die al jaren geen verkeer hebben gehad op die weg waardoor zij rustig op de 

weg naar het tunneltje (onder de A12 door) konden fietsen. Met de nieuwe wijk is dit 

gewijzigd, er is nu veel meer verkeer. Ook gehandicaptenvoertuigen verkiezen de weg 

boven het voetpad of het fietspad, ook zij zorgen geregeld voor hachelijke situaties bij de 

uitgang van de wijk. Tot slot het verzoek op handhaving van voertuigen, geregeld staat er en 

forse zwarte bus geparkeerd in de straat. Dit voertuig is volgens mij te lang om in de 

woonwijk te parkeren. Buiten dat is het een camper die ogenschijnlijk sowieso als dagelijks 

vervoer maar naar mijn idee ook zakelijk wordt ingezet, is dit geen belastingontduiking? Het 

voelt wat wrang en een wagen van dit formaat in de wijk stoort. Het pakt meer dan 1 

parkeerplaats of staat deels op de weg en/of blokkeert de stoep. 

• Om ook aan de kant van appartementencomplex Corneille bomen en beplanting te zetten. 

Niet alleen aan de andere kant. Bij ons nu gras, nou ja onkruid. Hondenuitlaatgras. 

• Om te beginnen, er kan veel gerenoveerd worden, vernieuwend, gevels, wegen, bomen. Ik 

weet niet of er ruimte is, maar een parkje in de buurt dat niet alleen voor honden is bedoeld 

zou fijn zijn met een fatsoenlijke speeltuin voor de kinderen. 
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• Ondergrondse containers a.u.b. De clicko’s worden na het legen vaak halverwege de oprit 

gezet. Deze moeten we dan vaak zelf opzijzetten om de oprit te verlaten. Clicko’s worden 

soms ook pas de volgende dag opgehaald door de bewoners en de clicko’s zijn soms 

overvol en gaan niet goed dicht waardoor en vogels komen prikken in de zakken waardoor 

er zwerfvuil ontstaat. 

• Onkruid rondom speeltuin met glijbaan weghalen, het park beplanten met gras, struiken of 

planten i.p.v. een berg onkruid. Bordjes plaatsen waar honden wel en niet mogen en zorgen 

dat deze aangelijnd zijn en hondenpoep wordt opgeruimd. Het water in de sloot 

onderhouden tot een gezonde sloot zonder rottende en dode dieren erin. Looppad maken 

van de nieuwe wijk naar de oude wijk zodat men niet door de modder of het gras moet. 

Onderzoek doen naar stankoverlast en geluidsoverlast van snelweg. Valt dit wel binnen de 

gestelde normen? 

• Ook voor de eengezinswoning een ondergrondse container plaatsen. Al die bakken 

rondslingeren op straat is geen gezicht. 

• Ook wat bomen bij appartementencomplex Mondriaan. 

• Openbaar afvalpunt voor karton, glas en plastic is van meerwaarde voor het scheiden van 

afval! 

• Paaltjes met hondenpoepzakjes (veel overlast van hondenpoep!). Wat van die Victor Veilig 

verkeerspoppen op verschillende plekken want er wordt soms erg hard gereden op het 

woonerf. Een extra ingang in de buurt voor voetgangers aan de rand voor de buurt (bij het 

park, zie ook het olifantenpaadje). Ook tussen de appartementen en het kantoorgebouw. 

Andere (minder open) leuningen van de brug. Parkeerplekken voor fietsen. Bankjes in het 

park, bij de speeltuintjes en op de woonerven bij de grote plantsoenen. Heel belangrijk ook 

voor de sociale cohesie, er is nu niet de gelegenheid om elkaar te ontmoeten in de buurt. 

Daarvoor ook een idee, een buurtmoestuin! Met het park en groen in de buurt heen lijkt dit 

me heel leuk en goed voor de sociale cohesie. 

• Parkeerverbod in de straat. Er is genoeg plek in de rest van de wijk. Voor de deur alleen 

voor laden / lossen. 

• Realiseren speeltoestellen zoals beoogd in het project. Meer parkeergelegenheid realiseren. 

Meer / betere controle op huisdierbezitters die de ontlasting niet opruimen bij het uitlaten van 

het huisdier. Meer laadpalen + controle op misbruik van de laadplekken (woningen zonder 

oprit met een laadpunt waarbij de bewoner de auto op de straat voor de woning neerzet om 

de auto te laden. Hierdoor wordt de doorgaande weg geblokkeerd voor overig wegverkeer). 

• Speeltuinen zoals aangegeven plaatsen. Meldingen van buurtbewoners serieus oppakken 

en niet ter kennisgeving afdoen. Meer parkeerplekken realiseren. 

• Veel meer elektrische laadpalen neerzetten, zodat mensen met elektrische auto’s meer 

hierheen willen komen. Het maakt de buurt ook meer levendig als meer mensen heen en 

weer gaan; nu zijn het alleen de mensen van Nieuwe Dorp of de mensen die hierin de buurt 

wonen of werken (azc, bedrijven) die komen, maar niet veel van buiten deze buurt. Verplaats 

de riolering, of doe ten minste iets aan de geur die daarvan afkomt. Dat schrikt mensen af. 

Zet ook meer groen in de wijk. Maak meer gebruik van water in de omgeving en maak dat 

aantrekkelijk om buiten bij het water te wandelen, zoals Oosterheem op veel plekken heeft. 

• Verbodsborden voor honden in de kinderspeeltuinen, bankjes bij kinderspeeltuinen en meer 

prettig groen (nu bv veel prikkelplanten bij kinderspeeltuin). 

• Werkende ondergrondse containers via tag. Vrachtverkeer niet over de Rokkeveenseweg 

indien de bestemming niet de wijk zelf is. Fietspad langs de Rokkeveenseweg opknappen 

zodat de fietsers niet over de weg blijven rijden. En in samenhang daarmee, de kruising 

Rokkeveenseweg - Karel Doormanlaan veranderen vanwege onveilige situaties: 

overstekende fietsers gebruiken regelmatig de autobanen i.p.v. de aangewezen 

oversteekplaats voor fietsers. Rotonde misschien? In het vervolg geen werkzaamheden 

uitvoeren die de enige uitvalsweg richting de Rokkeveenseweg volledig afsluit (zoals het 
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gebeurde bij het repareren van het asfalt een aantal weken geleden). Uitzicht op de 

geluidswand mag opgeleukt worden met bijvoorbeeld wat hoger groen tussen de wand en 

de woningen (die roestkleur is niet fraai). 

• Wijkcentrum of supermarkt op loopafstand. Dichtstbijzijnde supermarkt zit nu op 1 km 

afstand. Meer parkeergelegenheid. Er wordt dubbel geparkeerd en dat maakt de wijk 

rommelig. Openbaar vervoer in de buurt. De bus op loopafstand rijdt niet meer. 

Dichtstbijzijnde RandstadRailstation zit ook op 1 km afstand. Speelgelegenheid. 

Overige opmerkingen 

• Bedankt voor de aandacht voor de wijk! De bewoners is een mengelmoes van culturen met 

verschillende interesses het zou mooi zijn dat het nieuwe Dorp de allure van het oude dorp 

krijgt met mooi onderhouden straten en park! En daar is een samenwerking met de burgers 

voor nodig en communicatie! 

• Er lopen met enige regelmaat mensen in de wijk die hier niet wonen / niet op bezoek zijn; er 

zijn o.a. auto-inbraken geweest. Dit geeft een onprettig en onveilig gevoel. 

• Fijn dat er gevraagd wordt naar de ervaringen van ons! Wij wonen hier met veel plezier en 

de wijk is verder erg mooi! 

• Het azc zou jaar blijven dat was beloofd door gemeente, echter wist iedereen dat dit een 

leugen zou zijn. 

• Het is een groot gemis dat er geen elektrische laadpalen zijn geplaatst, daarover is niet 

gecommuniceerd vanuit de gemeente (zonder dat onze vve ernaar moest vragen) en dat 

deze woningen niet toekomstbestendig zijn gemaakt. Er is ook niet meegedacht in 

oplossingen om kabels door te trekken. Dat is wel jammer van de gemeente. 

 

 


